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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:774 Indragna tåg till Jämtland 

SJ har meddelat att man avser att dra in nattågen till och från Jämtland från 
nästa år. Tågen kommer att fortsätta att köras ett par vintermånader under 
högsäsongen och en period under sommaren, för turismen, men i övrigt blir det 
inga resor med nattågen. 

Detta plötsliga besked kommer att få stora konsekvenser för länets invånare, för 
besöksnäringen och för tillväxten i Jämtland men även för klimatet, då allt fler 
kommer att tvingas att välja flyget. 

Min fråga till statsrådet Anna Johansson är med anledning av detta:

 

Vilka åtgärder är statsrådet beredd att vidta för att stärka tågförbindelserna till 
och från Jämtland? 

………………………………………

Per Åsling (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-09-01
Besvaras senast
2015-09-15 kl. 12.00


